

# 2024 年全国知识产权宣传周主题海报版权 及授权说明

本套海报所采用字体、插图、背景素材均已获得有关作者或版权方的授权，版权归 2024 年全国知识产权宣传周活动组委会办公室所有。为进一步扩大 2024 年全国知识产权宣传周活动的传播力、影响力，巩固宣传周活动“政府主导、媒体支撑、公众参与”的宣传格局，特面向有需求的部门或机构，对 2024 年全国知识产权宣传周主题海报进行公益授权使用。

一、使用范围及期限。有关政府部门、大中小学、各类媒体及企事业单位等，在 2024 年全国知识产权宣传周活动期间进行公益使用，不得用于商业目的或其他用途。

二、使用方式及要求。确保海报使用的一致性、统一性，不得改变海报一套五张的排列次序；可以同比例放大或者缩小，不得随意调整海报的版面设计。使用时应标注版权方及海报来源。

特此说明。

2024 年全国知识产权宣传周活动组委会办公室

2024 年 4 月 10 日

联系人：郭薇

联系电话：010-82803888 转 6031

# Copyright and Licensing Information on Public Posters for 2024 National Intellectual Property Publicity Week (English Version for Reference Only)

The fonts, illustrations, and background materials used in this set of posters have been authorized by the relevant authors or copyright holders, and the copyright is owned by the Office of the Organizing Committee of the 2024 National Intellectual Property (IP) Publicity Week. To further enhance the dissemination and influence of the 2024 National IP Publicity Week activities, and to solidify the foundation of publicity pattern of "government leadership, media support, and public participation," the license of posters for the 2024 National IP Publicity Week is hereby authorized to departments or institutions with needs on public interest grounds.

1. Scope and Duration of Use: Relevant government departments, primary, secondary and tertiary schools, various media outlets, and enterprises and institutions may use the posters for public interest purposes during the 2024 National IP Publicity Week activities. The posters must not be used for commercial purposes or other

purposes.

2. Method and Requirement of Use: The consistency and uniformity should be ensured in the use of the posters and the arrangement for the sequence of five posters in one set must not be altered; posters may be resized proportionally but must not be arbitrarily altered the layout design. When using the posters, the copyright holder and source of the posters must be indicated.

This information is hereby clarified.

Office of the Organizing Committee of the 2024 National  
Intellectual Property Publicity Week  
April 10, 2024

Contact: GUO Wei

Tel: 010-82803888 Extension: 6031